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	November 17, 2016
	
	Le 17 novembre 2016

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Wagner and Gascon JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Wagner et Gascon

	
	
	

	BETWEEN:

Tristin Jones

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen in Right of Ontario and Her Majesty the Queen in Right of Canada

Respondents
	
	ENTRE :

Tristin Jones

Demandeur

- et -

 Sa Majesté la Reine du chef de l'Ontario et Sa Majesté la Reine du chef du Canada

Intimées

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to appoint counsel is granted.  The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C60011, 2016 ONCA 543, dated July 8, 2016, is granted. The appeal will be heard with Nour Marakah v. Her Majesty the Queen (37118). The schedule for serving and filing materials will be set by the Registrar.
	
	JUGEMENT

La requête en nomination d’un procureur est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C60011, 2016 ONCA 543, daté du 8 juillet 2016, est accueillie.  Cet appel sera entendu avec l’affaire Nour Marakah c. Sa Majesté la Reine (37118). L’échéancier pour le dépôt et la signification des documents sera fixé par le Registraire.




C.J.C.
J.C.C.
